

Issachar Watchmen Methodist 28/11-4/12/19

Prayer Items for 5th week of Nov

1. May justice flows like river in our nation. May Christians remember the weak, poor, marginalised people in the nation and take practical steps to be help and bless them. May Christians be a voice for the voiceless, a friend to the lonely, despised and rejected people in the society.
2. Pray for Christians in the workplaces to uphold integrity and to shine like stars for the glory of our Lord. Pray that they will be bold and courageous for the Lord, settling good examples for the people around them. Pray that Christians in the workplaces will not be stumbling blocks for others to come to know our God but to live a life of integrity and worthy of our calling.
3. Continue to pray for the family. A healthy family is a building block of a healthy nation. Pray that men and fathers will rise up to be spiritual leaders of the household. Pray that the rights of the women and children in the nation will be protected.
4. Pray for the journalists and those who work in the media. May the truth be reported. Pray that more Christians will use arts, media, movies, dance and songs to express God's love for humanity.

卫理公会以萨迦守望者 28/11-4/12/19

十一月第五个星期的祷告事项

1. 愿正义像河流一样流淌在我们国家。愿基督徒记住这个国家那些软弱、贫穷、被边缘化的人，并采取实际步骤帮助他们并祝福他们。愿基督徒成为无声的声音，成为社会孤独、鄙视和排斥者的朋友。
2. 祈祷工作场所的基督徒维护正直，像星星一样闪耀，为我们的主的荣耀。祈祷他们会大胆和勇敢
3. 为家人祷告。健康的家庭是一个健康的国家的根基。祷告男人和父亲能兴起，成为家庭的精神领袖。祷告，国家妇女和儿童的权利也得到保障。
4. 为记者和在媒体工作的人祷告。祷告，真相都可被报道。祷告基督徒善用艺术、媒体、电影、舞蹈和歌曲来表达上帝对人类的爱。

Isakhar Pengawal Methodist 28/11-4/12/19

Doa minggu kelima November

1. Semoga keadilan mengalir seperti sungai di negara kita. Semoga Kristian akan mengingati orang yang lemah, orang yang miskin, orang terpinggir di negara ini dan mampu mengambil langkah untuk membantu dan memberkati mereka. Semoga Kristian menjadi penyuaran kepada orang yang dipinggirkan, kawan kepada orang-orang yang kesepian, orang yang terhina dan orang dipandang rendah dalam masyarakat.
2. Berdoa untuk Kristian yang berada di tempat kerja boleh menegakkan integriti dan bersinar seperti bintang untuk kemuliaan Tuhan kita. Berdoalah agar mereka berani untuk Tuhan, memupuk teladan yang baik untuk orang-orang yang berada di sekeliling mereka. Berdoalah supaya Kristian tidak menjadi penghalang bagi orang lain untuk mengenali Tuhan kita tetapi boleh menjalani kehidupan yang integriti dan setaraf dengan panggilan kita di tempat kerja.
3. Terus berdoa untuk keluarga. Keluarga yang sihat menjadi asas kepada sebuah negara yang sihat. Berdoalah agar lelaki dan bapa akan bangkit untuk menjadi pemimpin kerohanian di dalam keluarga. Berdoalah hak-hak wanita dan kanak-kanak di negara ini terus dilindungi.
4. Berdoalah untuk para wartawan dan mereka yang bekerja di media. Semoga kebenaran akan dilaporkan. Berdoalah agar lebih ramai Kristian boleh menggunakan kesenian, media, filem, tarian ataupun lagu untuk menyatakan kasih Allah kepada umat manusia.